
PROTOKOLL nr 22

vid sammanträde den 23/9 1974 på Stadion 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, ordf., 
Reine Gustafsson, 
Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl, 
Kaj Alm, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 222: Protokollsjustering:
Föredrogs och godkändes för senare justering (Roland 

Erixon) protokoll nr 21.
§ 225: Ishockeyärenden:

Diskuterades ärenden att ta upp med ishockeysektionens 
styrelse vid det senare på kvällen utlysta mötet.

§ 224: Fotbollsfrågor:
Ur protokoll från fotbollsstyrelsen kunde numera in

hämtas besked att tränarefrågan löst med avtal med 
Eskilstunainstruktören Bengt Persson med tillägget 
att den ekonomiska överenskommelsen skulle hänsjkutas 
till Överstyrelsen för godkännande. Synpunkter på hur 
detta för föreningen vitala ärende lösts framfördes.
I fråga om engagemanget av särskild ungdoms- och bingo

handhavare inom fotbollssektionen beslöts att detta 
skulle vara en sektionens ekonomiska angelägenhet med 
skyldighet svara för ATP och motsvarande för den an
ställde med erinran om att ÖS tidigare ej medgett 
sektionsstyrelsen annat än anordnande av en arvodes- 
befattning.

§ 225: Efter allmänna sammanträdet:
Föredrogs protokoll från föreningens allmänna samman

träde den 16/9/74 på Stadion, där huvudfrågan varit 
ett omarbetat stadgeförslag. Vid sammanträdet hade hela 
komplexet hänskjutits till en ny omarbetning av en 
vid sammanträdet vald kommitté, som skall ha sitt ar
bete avslutat till 1975 års årsmöte.
Beslöts att som ÖS-representant i stadgekommittén 

utse Eriksson (vald sekr. i kommittén vid sammanträdet 
är Liliequist).
Rapporterades att Riksidrottsförbundet inte haft 

några erinringar att göra mot föreliggande första för
slag till stadgerevision utom i fråga om den orealis
tiska paragrafen om vad som skall ske med föreningens 
tillgångar, om denna upplöses. Enligt tidigare gällande 
bestämmelser skall RF avgöra ”dödsboets” avläggning, 
medan numera föreningen själv får agera i sammanhanget.

§ 226: Offert för medlemsvärvnings-folder:
Meddelade sekreteraren sig ha hos CEO-Tryck (Sven O. 

Asbrink) vunnit gehör för en nedpressning av offerten 
för produktion av 50.000 foldrar för en totalsumma av 
kr. 4.000:- inkluderande moms och andra tänkbara påslag. 
Beslöts godkänna offerten och ge sekreteraren i upp
drag att i samråd med souvenirkommitterade och andra 

(forts.)



(forts. ÖS-protokoll nr 22 den 23.9 1974 i DIF)

intressenter utarbeta foldern för snabbast nöjliga leverans.

§ 227: Fäktning:
Från fäktmästaren Béla Rerrich hade insänts foto

stat av upprop i Idrottsbladet att ”något” borde 
göras för stora internationella tränare i svensk 
idrott. Uppdrogs åt Kaj Alm som kontaktman att ta 
diskutera ärendet med fäktsektionens styrelse.

§ 228: Utmärkelser vid årsmötet:
Beslöts att bordlägga de förslag, som inkommit 

från vissa sektioner i fråga om utmärkelser i anslut
ning till årsmötet den 6/11/74.

§ 229: Kris i brottning:
Med utgångspunkt från en artikel i Expressen om att 
Djurgårdens brottning låg i dödsryckningarna efter 
det att laget i div. II måst ge walk-over i säsongens 
första seriematch, förklarade Öberg detta bero på att 
sektionen på grund av lokalbrist (Åkeshovshallen 
stängd viss del av sommaren) ej kunnat träna. Jämte 
Lövdahl förklarade han att sektionen dock skulle över
leva genom förekomsten av flera lovande ungdomar, som 
vid senaste DM i Stockholm erövrat en del mäster
skap. L. och Ö. förklarade sig beredda rycka in med 
kraftåtgärder för att stötta sektionen i den kris, 
som all brottningssport (utom i Spårvägens GIF) nu 
genomgår.

§ 230: Möte med damsektionen:
Uppdrogs åt Roland Erixon avlyssna med damsek

tionen deras synpunkter inför mötet med ÖS den 30/9 
och med klubbmästaren ordna den lekamliga utspis
ningen. Beslöts att utse Liliequist att vara bi
trädande kontaktman med sektionen i speciella fot
bollsärenden,

§ 231: Frikort till Isstadion:
Beslöts att direkt hos Idrottsförvaltningen ansöka 

om frikort för Överstyrelsens del till ishockey
säsongen på Isstadion/Johanneshov.

§ 232: Övriga ärenden:
Föredrog Alm protokoll av den 16/9/74 i föreningens 

lotteristyrelse. I anslutning härtill meddelade 
Theblin att något avtal med Bally Bingo A/B ännu ej 
träffats.
Anslagsäskande från handbollssektionen: budget på 

kr. 9.000:-, varav sektionen trodde sig kunna bidra 
med ungefär hälften. Ärendet bordlades.

Sedan ny sekundchef tillträtt på K I bedömde Theblin 
möjligheterna hade ökat för förverkligandet av ett 
länge vilande förslag att åstadkomma en fotbollsplan 
i Idrottsförvaltningens regi och med DIF som prioriterad 
part på den ”plan” där än så länge fyrbenta varelser 
getts alla favörer.


